
Comissió permanent. 13 d’octubre de 2021 

ACTA 

 Dia: 13 d’octubre de 2021

 Hora: 12 hores

 Lloc: Videoconferència

 Assisteixen: Ricard Piqueras, Jaume Dantí, Maria Soler, Jaume Carbonell, Jaume Buxeda, Enric
Ciurans, Pilar Genè, Antoni Conejo, Francesc Gil, (en representació de Joan Tort), Mª del Carmen
Moreno, Ferran Estrada, Maria Elena Nadal.

 S’excusen: Núria Benach, Carles Buenacasa.

Ordre del dia: 

1.‐ Aprovació de l’acta de la reunió anterior 

2.‐ Informació de l’equip deganal 

3.‐ Junta de Facultat del 20 d’octubre 

4.‐ Torn obert de paraules 

Benvinguda i obertura del Sr. Degà 

Benvinguda a la Da. Mª del Carmen Moreno, com a cap d’estudis en funcions del grau de Geografia. 

1.‐ Aprovació de l’acta de la reunió anterior 

S’aproven les darreres dues actes: 5 de maig i 11 de juny de 2021. 

2.‐ Informació de l’equip deganal 

El Sr. Degà vol comentar alguns temes especialment significatius per a la Junta de Facultat: 

- 6 d’octubre, primera reunió del consell de l’Alumnat des de l’inici de la pandèmia. Es van 
tractar temes vinculats a l’inici del curs, i de la representació i distribució dels espais reservats 
a les associacions estudiantils. El Sr. Degà ho valora positivament.

- 11 d’octubre, visita del Sr. Rector i altres membres del Rectorat i un representant de 
l’Ajuntament, a l’espai Arqueològic de la Facultat. La invitació s’havia fet per tal que conegués 
aquest espai, però també les problemàtiques i potencialitats dels diferents espais de l’edifici 
(subsol, espais entre edificis, etc.) i negociar la seva millora, amb la UB i l’Ajuntament.

- Avui ja són operatives per a la Facultat els espais de la Sala de Juntes que s’havien cedit a la 
campanya de vacunació.

- La setmana passada, reunió del Sr. Degà amb el Sr. Triadó (Vicerector de Transformació 
Digital), per la qual la UB pot rebre una quantitat considerable (més de 3 milions) a projectes 
de digitalització. Es va parlar de l’opció d’iniciar el projecte de Laboratori d’Humanitats 
Digitals.



Al llarg del mes es començarà a plantejar el projecte, entre els degans, el CRAI i l’administració 
de centre. 

- Ahir, anunci de la Generalitat que el divendres hi hauran noves normes Covid, que redueixen 
les restriccions establertes d’espais amb les que s’ha començat el curs.

- Demà hi ha Consell de Govern de la UB, que es tractaran i, si s’escau, s’aprovaran diversos 
temes:

• Aprovació del pla de millora del professorat associat (del tipus de retribució bàsic al 
tipus 2). A una pregunta de Ferran Estrada, El Sr. Degà indica que els/les docents 
acreditats/des (AQU i/o ANECA) entren directament en el tipus 2, sempre que hi hagi 
pressupost. I els nous associats, si estan acreditats, directament aniran al tipus 2.

• Aprovació de la modificació de la PELT (PAS) d’internacional referit a l’ORI de la 
Facultat.

• Representació de les deganes i degans en el Consell de Govern (dret a vot)

3.‐ Junta de Facultat (20 d’octubre) 

Es comenta la convocatòria i ordre del dia de la Junta de Facultat del 20 d’octubre vinent. 

Es valora els afers de tràmit que es passaran per la Junta. En aquest sentit, l’Àngels Ibáñez posa en 
dubte que sigui possible que un associat pugui formar part d’una institució com ara l’IRCVM. Això és 
perquè està prevista en l’ordre del dia de la Junta de Facultat, com afer de tràmit l’aprovació del Dr. 
Olañeta, professor associat, a aquesta institució. Hi ha un debat que determina que sí es possible, però 
que cal, primer, l’aprovació del departament. Enric Ciurans, com a cap de departament d’Història de 
l’Art, confirma que el comitè permanent del departament ho aprovarà abans del 20 d’octubre. 




